

TERMS AND CONDITIONS

1. The 50% off on Peninsula Premier Rate offer ("Offer") (exclude local taxes and service charges) is valid for stays at The Peninsula Hong Kong between November 1, 2021 and December 31, 2021 ("Stay Period"), when you book and pay in full with your eligible American Express® Card between October 25, 2021 and December 12, 2021 ("Promotion Period"), both dates inclusive.
2. The offer is only open to individuals who hold basic and/or supplementary American Express Cards issued in Hong Kong by American Express International, Inc. ("American Express") ("Eligible American Express Cards"), excluding American Express Corporate Cards and American Express Cards issued by DBS Bank (Hong Kong) Limited. To enjoy the offer, full payment of stay must be made using an eligible American Express Card during the promotion period.
3. Offer is valid for new reservations made during Promotion Period. Advanced reservation is required.
4. To enjoy the offer, advanced reservation must be made online at: <https://www.peninsula.com/en/hong-kong/peninsula-amex-offer>. Full payment must be made at time of reservation. Other Terms and Conditions apply, please refer to the booking page for more details.
5. Any additional charges incurred during stay must be settled with eligible American Express Cards at front desk upon checkout with hotel directly.
6. Offer is subject to availability and the following blackout dates apply: December 22 - 26, 30 & 31, 2021.
7. Each reservation may book up to a maximum of three consecutive paid nights.
8. Only one designated guestroom per reservation is allowed. Multiple reservation within promotion period is allowed.
9. Offer includes set breakfast for two per room per night.
10. Each reservation is limited to receive one set of Peninsula Door Gods Red Lacquer Soap Gift Set per room per stay.
11. Offer is available to eligible room categories only: Deluxe Room, Deluxe Courtyard Room, Grand Deluxe Room, Grand Deluxe Harbour View Room, Connecting Deluxe Rooms, Superior Suite, Deluxe Suite, Connecting Harbour View Rooms, Superior Harbour View Suite, Deluxe Harbour View Suite and Three Bedroom Harbour View Suite.
12. Offer is not available to room categories: Grand Deluxe Harbour View Suite, The Marco Polo Suite and The Peninsula Suite.
13. Eligible Cardmember must be part of the travelling party during the stay.
14. Price provided during reservation will automatically be included as final promotional price.
15. Offer is non-transferable, non-cancellable, non-refundable, no changes on reservation can be made and not redeemable for cash.
16. Offer is not applicable to group bookings and not combinable with "Peninsula Time" or any other benefits, promotions and privileges.
17. All rates are on a per room, per night basis, single or double occupancy and subject to local taxes, service charges and availability.
18. The Peninsula Hong Kong is solely responsible for all products, services, consultations and advice offered to Cardmembers. American Express is not the provider of any of the products and/or services herein and makes no representation or warranty in relation to the same.
19. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
20. American Express reserves the right to amend the Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
21. In case of any dispute, American Express and The Peninsula Hong Kong reserve the right of final decision.
22. In case of inconsistency between English and Chinese versions, the English version will prevail.

優惠條款及細則：

1. 半島優惠房價五折優惠（「優惠」）（不包括加一服務費及政府稅）適用於 2021 年 10 月 25 日至 2021 年 12 月 12 日期間（「推廣期」）使用合資格美國運通卡之預訂及全數付款，並於 2021 年 11 月 1 日至 12 月 31 日期間入住香港半島酒店之住宿（「住宿期」），包括首尾兩天。
2. 此優惠只適用於美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）在香港簽發的美國運通卡基本卡和附屬卡（「合資格美國運通卡」）。美國運通公司卡、星展銀行(香港)有限公司簽發的美國運通卡均不可參加此登記卡優惠。會員必須推廣期內以合資格美國運通卡為住宿全數付款，方可享有此優惠。
3. 此優惠適用於推廣期之新預訂，並需提前預訂。
4. 需於網上 <https://www.peninsula.com/en/hong-kong/peninsula-amex-offer> 提前預訂及全數付款，方可享有此優惠。須受其他條款及細則約束，詳情請參閱有關預訂網頁。
5. 入住期間如有額外費用，需於退房時於酒店前枱以合資格美國運通卡結算帳單。
6. 優惠數量有限，及不適用於以下日期: 2021 年 12 月 22 至 26 日、30 日及 31 日。
7. 每次預訂最多可預訂連續三晚住宿。
8. 推廣期內可進行多次預訂，每次只可預訂一間指定客房。
9. 優惠已包括每房每晚早餐兩位。
10. 每次預訂每房每次住宿可獲贈門神肥皂乙份。
11. 優惠只適用於指定房間類別包括豪華客房、豪華中庭客房、特級豪華客房、特級豪華海景客房、海景相連客房、高級套房、豪華套房、海景相連客房、高級海景套房、豪華海景套房及三房海景套房。
12. 優惠不適用於指定房間類別包括特級豪華海景套房、馬可孛羅套房及半島套房。
13. 合資格會員需一同入住方可使用此優惠。
14. 預訂時顯示的房間價格將為此優惠的最終價格。
15. 優惠不可轉讓，不可取消，不可退款，不可更改訂單及不可兌換現金。
16. 優惠不適用於團體預訂，亦不可與「Peninsula Time」，或其他優惠、推廣及福利同時使用。
17. 單人或雙人入住之房價，以每房每晚計算，並需視乎現行之政府稅、服務費及供應情況而定。
18. 所有產品、服務、諮詢、及建議均由香港半島酒店根據此條款及細則負責提供予會員。美國運通並非有關於優惠之產品及 / 或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
19. 因享用優惠（包括但不限於直接或間接）而造成之損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
20. 美國運通保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止此優惠之權利，而不會作任何事先通知。
21. 如有任何爭議，美國運通及香港半島酒店保留最終決定權。
22. 本條款及細則之英、中文版本如有任何差別，一概以英文版本為準。